
                                           
 

 

 

 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPA CIÓ DE 
LLAFRANC,  DEL DIA 3 DE MARÇ DE 2020 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sra. Montserrat Bartrolí  
Sra. Concepció Oliver  
Sr. Xavier Domínguez 
Sra. Pietat Busquets 
Sr. Jordi Urgellés 
 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Tècnics 
2) Serveis Municipals 
3) Medi Ambient 
4) IPEP 
5) Altres aportacions 
6) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05 h seguint l’ordre del dia: 
 
1) Serveis Tècnics 
 
Carrer Francesc de Blanes: Per setmana santa estarà transitable. L’alcalde explica 
que ha tingut un parell de trobades amb veïns i serveis tècnics. La intenció és tapar 
primer els dos esvorancs abans de Setmana Santa si el temps acompanya. Un cop fet 
això es mouran els new jerseis al costat del mur i es podrà fer ús del carrer de la major 
part de la platja. 
Estem esperant l’informe geològic per tant el nou mur es farà després de l’estiu. 
El Consell demana pel dragatge de la platja i l’alcalde explica que aquest any n’hi 
haurà dos fases, la primera ara per apartar la sorra i la segona en la temporalitat de 
sempre.  
 
Fase 2 Zona Far: No hi ha data de finalització prevista. Per part de l’ajuntament se’ls 
està a sobre. Els promotors saben que mentre durin les obres hauran de fer-se càrrec 
tantes vegades com calgui de les incidències que se’n derivin, com ara l’escampadissa 
de terra que es produeix quan plou. Es pot estar a sobre del que afecta fora de la seva 
propietat però no se’ls pot marcar una data de finalització d’obra. 



                                           
 

 

 

La Sra. Bartrolí demana per la moratòria de la Fase 3 i l’alcalde li explica que encara 
no està aprovat el Pla Director. Aquest pla director a grans trets, tenint en compte que 
Palafrugell té POUM i els terrenys són zona urbana, mantindrà els terrenys com a 
zona urbana respectant el POUM, per tant s’hi podrà construir amb un altre 
plantejament, aplicant criteris paisatgístics entre d’altres en referència al Pla Director i 
la normativa vinculada al POUM. 
 
2) Serveis Municipals 
 
Llumenera carrer Veneçuela 4: Segueix en la mateixa situació. Està en ordre de feina. 
 
Carrer Sirena i Plaça els 3 Pins: Ja s’han solucionat els problemes d’enllumenat. Els 
membres del Consell comenten que sí, que ara funciona correctament. 
 
Voreres amb enjardinament zona far (carrers: Cuba, Mèxic, Uruguai, Filipines i Puerto 
Rico): El manteniment d’aquesta primera fase correspon a la promotora donat que no 
s’han recepcionat les obres perquè encara no estan finalitzades. Avui hi ha hagut 
reunió a l’ajuntament entre la promotora, els serveis tècnics i els serveis jurídics per 
requerir que mentre no es finalitzi i es recepcioni n’han de fer el manteniment. El 
Consell es queixa de que encara no es pugui recepcionar amb el temps que té. 
 
3)Medi Ambient 
 
Contenidors cantonada carrer Filipines amb Cristòfol Colom: Ja hi ha proposta de nova 
ubicació (es farà saber al Consell amb l’enviament de l’acta). Iran grapats perquè amb 
el vent no es moguin de lloc. 
 
4) IPEP 
 
Explotació aparcament Santa Marta: Abans de Setmana Santa s’obrirà la possibilitat 
de demanar places. Aquest any comptem amb un registre d’entrada per anar 
concedint places de manera cronològica fins a esgotar-les. Hi ha un apart de places 
reservades al sector hoteler i la resta per particulars. L’empresa que explota és 
Romepark. 
Es parla de la manca d’aparcament a Llafranc. Els membres demanen si es pot donar 
preferència d’aparcament a les persones empadronades a Llafranc d’alguna manera. 
L’alcalde explica que no hi ha planificada cap reserva de places per les persones 
empadronades. Hi ha poblacions que tenen zona verda però Palafrugell no compta 
amb aquesta opció ara per ara, tot i que s’està treballant amb mobilitat per trobar 
alternatives. 
El Consell recorda que quan es va enjardinar la zona de la Font de’n Xecu es van 
perdre moltes places i no s’han tornat a dotar. 
 
5) Altres aportacions 
 
Incorporació de nous membres al Consell: S’explica que fins que no es tinguin nous 
Estatuts aprovats definitivament no es poden portar modificacions de la composició 
dels Consells a Ple. Però que hi ha la proposta d’incorporar el President de 
l’Associació Grup de Pesca Esportiva de Palafrugell que estan al final de la platja de 
Llafranc.  



                                           
 

 

 

El Consell demana si hi ha associacions de veïns constituïdes a Llafranc. Es 
consultarà a registre i se’ls hi farà saber per tornar-ne a parlar. 
Nova convocatòria de subvencions per festes 2020: se’ls recorda que la convocatòria 
s’ha publicat a dia d’avui i tenen fins a 30 d’abril per presentar sol·licitud a banda de 
formalitzar el conveni pertinent. 
Partida específica: L’alcalde recorda que tenen una partida específica de 10.000€ i que 
a la propera reunió haurien de presentar propostes per invertir-los. 
 
6) Noves aportacions 
 

- El sr. Domínguez pregunta si finalment s’aplicarà aquesta temporada que les 
comunitats hagin de tenir contenidors comunitaris a dins de recollida sel·lectiva. 
L’alcalde exposa que el més segur és que no. Hi ha problemes amb el 
contracte d’escombraries, que no s’executa com hauria d’executar-se. El tècnic 
de la nova àrea té com a un dels primers encàrrecs redactar el nou plec de 
condicions per la licitació. S’anirà informant dels canvis. 

- El Carrer Monturiol hi ha excés de velocitat, s’hauria de mirar de trobar alguna 
solució. La solució passaria per fer el carrer nou, ampliar voreres i estrènyer el 
pas de vehicles per reduir la velocitat però ara per ara no hi ha dotació 
econòmica per fer-ho. Tot i així es parlarà amb mobilitat per tal de trobar una 
solució mentre no s’executi, com ara un coixí berlinès. 

- Els membres del Consell que formen part de l’Associació d’Amics i Veïns de 
Llafranc comenten que les havaneres es fan davant el mur (Can Marquès), 
necessiten saber si es podran fer allà o s’ha de buscar nou emplaçament. 
Proposen com alternativa muntar escenari mirant cap al Terramar on hi ha 
l’oficina de turisme. 

- La Sra. Bartrolí pregunta pels edificis nous entre Monturiol i la Riera. Vol saber 
quants es faran. L’alcalde explica que no és un tema per informar al Consell, és 
un tema particular que gestiona llicència amb serveis tècnics i aquests la 
concedeixen segons POUM i normatives vigents. 

- Els membres del Consell demanen si la càmera està connectada a l’hivern. 
L’alcalde explica que per un error a l’ordenança, l’ajuntament ha tornat totes les 
sancions posades fora de temporada. S’està modificant l’ordenança i en 
principi a partir d’estiu està sempre activa. S’informarà abans amb cartells i 
publicitat. 

 
A les 21.15h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Llafranc.  
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